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  - Bila sam već nedelju dana u Soko Banji a najverovatnije ću sredinom avgusta ići na more sa
unukom i ćerkom. Pošto nisam na vreme uplatila neki aranžman otići ću u Sutomore gde sam
se pretprošle godine lepo provela.  
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